
Emlékeztetı, 
mely készült a HSHE Elnökség  2012. 10.16-ai munkaértekezletérıl. 
 
Idıpont: 2012. 10.16. 15 óra. 
 
Helyszín: Vecsés, Kellner doktor utca 23.  
 
Jelen vannak: Oldal Ferencné, Dávid Sándorné, Szántó Sándor, Lukács Balázs, Füzér Ferenc és 
Légmán Miklós 
 
Az Elnökség az alábbi napirendi pontokat tárgyalta meg: 1./ Az Alapszabály módosítása. 2./ A 2012. év 
november havi közgyőlés (a továbbiakban: KGY) elıkészítése. 3./ A 2013. évi költségvetés 
tervezetének 2. számú verziója 4./ Tájékoztató az MT-éhez benyújtott pályázatról. 5./ Tagdíj fizetési 
helyzet- a tagdíjak tervezett emelése. 6./ Felkészülés a tisztújításra. 7./  Egyebek (pénzügyi helyzet, a 
következı ülés idıpontja, stb.) 
 

1./ számú napirend. (Az Alapszabály 11. számú módosításának 2. számú verziója.) 
 
Dávid Sándorné: Kéri az Alapszabály oldal számozását.  
 
Módosítási javaslatai: 
 
=  A 10. pont f./ pontját nem érti pontosan. (Légmán M.: Ezt a szöveget az eljáró bíró diktálta!) 
=  A 23. pont 3. mondatában a „legfıbb szerv” helyébe írjuk be a „közgyőlés” szót. (Rendben!) 
=  A 29. pont utolsó mondatát elıre kell hozni „Az elnökség összetétele..” kezdető mondat után. Oké. 
 
Légmán Miklós: Vegyük fontolóra, hogy az elnökség tagjait – a tisztujítás után – név szerint is írjuk be 
az Alapszabály 29. pontjába. 
 
További hozzászólás nincs, határozat hozatal következik. Eredménye: Egyhangú igen. 
 
1/2012.(10-16.) számú határozat: Az elnökség úgy dönt, hogy a most elhangzott javaslatok 
felhasználásával el kell készíteni az Alapszabály 11. számú módosításának 3. számú verzióját. 
(Az Alapszabály 11. számú módosításának 3. számú verziója az emlékeztetı 1. számú mellékletét 
képezi.) 
 

2./ számú napirend. (A 2012. novemberi közgyőlés elıkészítése.) 
 

Oldal Ferencné: A közgyőlés 2012. november 20-án lesz, 16 órai kezdettel. A helyszín: Baross utca 
11.  
 
Légmán Miklós: Javasolja, hogy a napirend a következı legyen: 1./ Az Alapszabály módosítása. 2./ A 
tagdíjak ügye. 3./ Beszámoló a 2012-es pénzügyi évrıl. 4./ A 2013. évi költségvetés tervezete. 5./ Az 
emlékkönyv ügye. 6./ Tisztújítás. 7./ Egyebek. 
 
Szántó Sándor: Az utolsó napirendi pont keretében emlékezzünk meg azokról, akik már nem lehetnek 
közöttünk. És kérjünk a tagságtól javaslatokat a 2013. évi munkatervhez. 
 
Az indítványokkal az elnökség egyetért. Határozat jön. Eredménye: egyhangú igen. 
 
2/2012. (10-16.) számú határozat:  Az Elnökség a közgyőlési elıkészületekrıl szóló tájékoztatást 
elfogadja. 
 
3./ számú napirend (A 2013. évi költségvetés 2. számú verziója.) 
 
Dávid Sándorné: Kéri a fıösszeg 1.795.000 forintra javítását. Javasolja továbbá a rendezvény 
költségek összevonását, illetve alpontokra bontását.  
 
Szántó Sándor: Indítványozza az „egyéb költségek” sor helyébe a „tartalék” sor beállítását. 
 



Oldal Ferencné: Az 1 %-ból az alábbi összegek jöttek be: 2010.:77 EFt., 2011.:55 EFt., 2012.:35 EFt. 
A költségvetés tervezetéhez hozzászóltak még: Lukács Balázs, Füzér Ferenc, Légmán Miklós. 
 
Határozat hozatal jön. Eredménye: egyhangú igen. 
 
3/2012. (10-16.) számú határozat: Az elnökség úgy dönt, hogy Légmán Miklós az elhangzott 
javaslatok alapján készítse el a 2013. évi költségvetés tervezetének 3. számú verzióját. (A 3. számú 
verzió az emlékeztetı 2. számú mellékletét képezi.) 
 
4./ számú napirend. (Tájékoztató az MT-éhez benyújtott pályázatról.) 
 
Légmán Miklós: A pályázatot 2012-10-05-én nyújtottuk be a „helloholnap” kuratóriumához. Az elbírálás 
határideje: 2012-10-22-e. Kéri, hogy a Szerkesztı Bizottság a pályázatot és az MT vezetékes területét 
felügyelı vezérigazgató-helyetteséhez benyújtandó pályázatot hangolja össze. 
 
Lukács Balázs: Az összhang biztosított lesz. 
 
Határozat jön. Eredménye: egyhangú. 
 
4/2012. (10-16.) számú határozat: Az elnökség elfogadja az MT-éhez benyújtott pályázatról szóló 
tájékoztatást. 
 
5./ számú napirend. (Tagdíjfizetési helyzet – a tagdíjak emelése.) 
 
Oldal Ferencné: 2010. évben és 2011. évben 17 fı nem fizetett tagdíjat, 2012. évben pedig ez a szám 
jelenleg 47 fı. 
 
Szántó Sándor: Javasolja a tagdíj felemelését évi 2000 forintról évi 2400 forintra. 
 
Ezzel mindenki egyetért. 
 
5/2012. (10-16.) számú határozat: Az elnökség úgy dönt, hogy javasolja a Közgyőlés felé a tagdíj 
felemelését évi 2000 forintról 2400 forintra. 
 
6./  számú napirend (Felkészülés a tisztujításra.) 
 
Légmán Miklós: Alberty István javaslata az volt – s ezzel ı is egyetért -, hogy a novemberi KGY 
válasszon meg egy 3 tagú jelölı bizottságot (a továbbiakban: JB), s ez a JB szondázza meg a 
tagságot, s a JB a februári KGY elé vigye be a tagok által javasolt személyeket, s a februári KGY 
válassza meg az új tisztségviselıket. 
 
A vitában felszólalt: Lukács Balázs, Szántó Sándor, Dávid Sándorné, Oldal Ferencné. Az a többségi 
álláspont alakult ki, hogy már most az elnökség tegyen javaslatot a JB tagjaira, majd rögtön induljon el 
a javaslatok begyőjtése és a novemberi KGY-en már meg kell választani az új elnökséget, s egyéb 
tisztségviselıket. A sürgıs választást az indokolja, hogy a jelenlegi vezetık 5 éves mandátuma lejárt. 
Ezért a mőködıképesség a tét.   
 
Határozat jön. Eredménye: egyhangú igen. 
 
6/2012. (10-16.) számú határozat: Az elnökség úgy dönt, hogy már most egy 3 fıs JB-ot kell 
megválasztani. A JB-t a KGY erısítse meg. A JB tegyen a KGY felé javaslatokat az új tisztségviselık 
személyére.  
 
Ezt követıen az elnökség rögzíti a jelenlegi tisztségviselık nevét. 
 
A./ Elnökség: Oldal Ferencné elnök, tagok: Füzér Ferenc, Légmán Miklós. 
 
B./  Felügyelı Bizottság: Kiss Márton, Alberty István, Szántó Sándor. 
 



C./  Hagyományırzı Bizottság: Szántó Sándor, Sárközi András, Füzér Ferenc, Sámóczi István, Sáfár 
József. 
 
D./  Segélyezési Bizottság: Dávid Sándorné, Horváth Imréné 
 
E./ Pénztáros: Abramowszky Béláné. 
 
F./  Jogtanácsos: Légmán Miklós. 
 
Ezt követıen az elnökség az alábbi személyeket javasolja beválasztani a JB-ba: Semseiné, Böröczki 
Éva, Szilágyi Bertalan, Kékesi István, Nagy István (1954.), Mészáros János. Lukács Balázs vállalja, 
hogy sürgısen beszél a jelöltekkel. 
 
7/2012.(10-16.) számú határozat: Az elnökség úgy dönt, hogy a fentebb felsorolt személyekkel 
Lukács Balázs soron kívül beszéljen, magyarázza el nekik a választás fontosságát, mondja el 
kik a jelenlegi vezetık, s kérdezzen rá, hogy ık vállalják-e a jelölı bizottsági feladatot, vagy 
sem. 
 
Az elnökség ezt követıen mérlegelte azt, hogy kik azok, akik le kívánnak mondani a tisztségükrıl, s kik 
azok, akik mint jelöltek szóba jöhetnek. Az elnökség az alábbi döntést hozta meg a személyi 
kérdéseket érintı egyeztetések tárgyában: 
 
8/2012.(10-16.) számú határozat: Az elnökség úgy dönt, hogy a Felügyelı Bizottság tagjaival 
Oldal Ferencné, míg a leendı pénztáros személyére nézve Légmán Miklós folytasson 
egyeztetéseket.     
 
7./ számú napirend (Egyebek.) 
 
=  Légmán Miklós: Javasolja, hogy a soron következı elnökségi ülés 2012-11-07-én legyen, s arra a 
    JB-ra javasolt személyeket is hívjuk meg. 
 
Észrevétel nincs, határozat jön, eredménye:_egyhangú igen. 
 
9/2012. (10-16.) számú határozat: Az elnökség a soron következı ülését 2012-11-07-én tartja. S 
erre meghívja a JB-ba javasolt személyeket is. 
 
=  Oldal Ferencné: A HSHE számláján jelenleg 408.000 forint van. 
 
=  Az elnökség döntött arról, hogy a Vecsési Káposztafeszttel kapcsolatban kiállított számlák közül egy 
közel 10.000 forint összegőt befogad. 
 
Lejegyezte: Légmán Miklós. 
    
                   
             


